

ZOTTEGEM / BELGIEN - BELGIUM

<http://www.zottegem.be/>

Zottegem ist eine belgische Stadt in der Region Flandern. Sie liegt in der Provinz Ostflandern und hat rund 24.000 Einwohner. Zottegem liegt 11 Kilometer südlich von Geraardsbergen, 14 km westlich von Oudenaarde, 16 km nordöstlich von Aalst, 19 km nordnordwestlich von Gent und 48 km östlich von der Hauptstadt Brüssel. Die Stadtmitte von Zottegem wird noch immer größtenteils durch die Geschichte der Egmonts geprägt. Zwei völlig identische (!) Standbilder erinnern an den glücklosen Grafen.



In der Stadtmitte mit ihren vielbesuchten Geschäftsstraßen ist immer was los. Übrigens gilt die Anziehungskraft der Stadt nicht nur ihrer Funktion als Handelszentrum; auch als Dienstleistungszentrum (Bahnhof, Schulen, Krankenhaus, usw.) Zottegem hat seit eh und je eine zentrale Rolle für die weite Umgebung gespielt. Jenne De Potter ist Bürgermeister von Zottegem.

Zottegem is a Belgian city in the region Flanders. It is situated in the province east Flanders and has about 24.000 inhabitants. Zottegem is located 11 km south of Geraardsbergen, 14 km to the west of Oudenaarde, 16 km northeast from Aalst, 19 km northnorthwest from Gent and 48 km to the east of the capital Brussels. The town center of Zottegem is mostly still formed by the history of the Egmonts. Two completely identical (!) statues remind of the luckless counts.



In the town center with its much-visited shopping streets there is a great atmosphere. By the way the attraction of the city is not only considered to its function as commercial centre; but also as service center (train station, schools, hospital, etc.) For a long time Zottegem played a decisive role for the surrounding area. Jenne De Potter is a mayor of Zottegem.